
Podnet  č. 120/2022   
 

 

23. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14. 02. 2022 

 

 

Tomko: 

Mám tu ešte podnet ohľadom spoločenskej budovy v Milhostove. Je tam chodník z panelov, 

ešte z čias výstavby. Je to klub dôchodcov a dosť ťažko sa im chodí do tej budovy. Nedalo by 

sa tam niečo vyasfaltovať, žeby to mali, bez toho, žeby sa tam nejakým spôsobom zranili? 

 

PhDr. Čižmár: 

Spoločenská budova, chodník, asfaltovanie. Keď je to v havarijnom stave, že to spôsobuje 

problém, poprosím pána prednostu, aby túto časť dal do zoznamu, ktorá by mala byť 

navrhnutá na rekonštrukciu, na úpravu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- prednosta MsÚ 

- TS mesta 


